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Protokół  

z XXXIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 20 grudnia 2017r. 

Posiedzenie XXXIII Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

 Przewodniczący Rady Gminy 

Sadlinki Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram XXXIII Sesję Rady Gminy 

Sadlinki”. 

 Przewodniczący Rady Gminy przywitał P. Wójt, radnych, sołtysów, pracowników 

urzędu gminy. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych  w związku z czym 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki stwierdził prawomocność obrad (lista obecności  

stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Wojciech Berent -  Przewodniczący Rady – odczytał porządek obrad sesji. Zaproponował 

aby jako punkt 12 dodać „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 

2017r.” 

E. Krajewska – Wójt – wyjaśniła, że decyzja oświatowa dotarła w sposób nietypowy             

a chodzi o 14.000 zł na odprawę dla jednego nauczyciela. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Odczytanie uchwał Składu Orzekającego RIO. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Sadlinki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sadlinki na 2018r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2018 

rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na 

rok 2018r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości gruntowych niezabudowanych 

stanowiących własność Gminy Sadlinki na okres do 3 lat. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 

Gminą Sadlinki a Gminą Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę 

Miasta Gdańska frakcji energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych 

pochodzących z terenu Gminy Sadlinki. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2017r. 

13. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII  Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2. 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

Ad. 3.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. Jednym z punktów 

było wręczenie nagród przedsiębiorcom roku z terenu gminy Sadlinki. 

J. Piskor – radny – zaproponował aby w przyszłym roku wytypować do nagrody jako 

przedsiębiorcę roku radnego Grzegorza Kopeckiego. 

Ad. 4.  

G. Podgórska – Skarbnik – odczytała uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku. 

Ad. 5.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy Sadlinki. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXIII/201/2017 Rady Gminy Sadlinki               

w sprawie przyjęcia wieloletniej  prognozy finansowej gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 6.  

E. Krajewska – Wójt – omówiła uchwałę w sprawie budżetu gminy Sadlinki na 2018r. – 

dochody, wydatki, załącznik inwestycyjny, fundusz sołecki. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXIII/202/2017 Rady Gminy Sadlinki               

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sadlinki na 2018r. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – pogratulował p. Wójt budżetu rozwojowego  i życzył 

wytrwałości  w realizacji budżetu. 

Ad. 7.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. kolejnej uchwały. 

E. Krajewska – Wójt – żeby się rozwijać, trzeba wziąć kredyt, racjonalnie podchodzimy do 

tego. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXIII/203/2017 Rady Gminy Sadlinki              

w sprawie kredytu długoterminowego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2018r. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXIII/204/2017 Rady Gminy Sadlinki               

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2018r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXIII/205/2017 Rady Gminy Sadlinki               

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na rok 2018. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXIII/206/2017 Rady Gminy Sadlinki               

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych umów dzierżawy 
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nieruchomości gruntowych niezabudowanych stanowiących własność Gminy Sadlinki na 

okres do 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

E. Krajewska – Wójt – zostało wybrane konsorcjum włosko – francuskie, wniesiono 

dodatkowe wymogi. Przewiduje się, że do 2021 r. będzie zakończona budowa, cena jest 

korzystna. Będą porozumienia międzygminne. Powinniśmy taką uchwałę podjąć. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXXIII/207/2017 Rady Gminy Sadlinki               

w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Sadlinki a Gminą 

Miasta Gdańska w sprawie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji 

Energetycznej wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu Gminy 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały i zadał 

pytanie -  którego paragrafu ta zmiana będzie dotyczyła? 

G. Podgórska – Skarbnik – środki dotyczą dz. 801 § 4010 na wypłatę odpraw dla 

nauczycieli. 

B. Wiącek  - radny - odczytał uchwałę Nr XXXIII/208/2017 Rady Gminy Sadlinki               

w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2017r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13.  

Za przyjęciem  protokołu z obrad XXXII  Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 14. 

W związku z faktem, iż zapytań i interpelacji nie było, nie było odpowiedzi  na interpelacje      

i zapytania radnych. 

Ad. 15. 
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J. Piskor – radny – zawsze, pod koniec roku był taki punkt, że podejmowaliśmy uchwałę - 

upoważnialiśmy P. Wójt i P. Skarbnik do przeniesienia między paragrafami, jeżeli wpłyną 

jakieś pieniądze. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – niektóre kwoty wymagają uchwały Rady Gminy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – jak co roku zbieramy środki finansowe na prezenty na 

przedszkole w Sadlinkach i punkt przedszkolny w Nebrowie Wielkim. Pani radna Anna 

Michalska zobowiązała się, że zakupi te prezenty. 

Następna sesja przypada 25 stycznia 2018r. Kogo zapraszamy na tą sesję? 

A. Michalska – radna – przypomniała, że 25 stycznia 2018r. w Szkole Podstawowej             

w Nebrowie Wielkim odbędzie się spotkanie trzech pokoleń – Dzieci seniorom. 

Uzgodniono, że kolejna sesja odbędzie się dnia 24 stycznia 2018r. (środa). 

E. Krajewska – Wójt – zaprosimy przedstawicieli spółki gazowniczej, którzy ewentualnie 

powiedzą, dlaczego nie ma gazu w Sadlinkach. 

G. Kopecki – radny – mieliśmy zaprosić Komendanta Policji w Kwidzynie i Komendanta 

Powiatowego Straży Pożarnej w Kwidzynie w celu wyjaśnienia niejasności z tym zakładem 

(Fenix). 

W. Berent – Przewodniczący Rady – na luty byłoby na 100%, będzie bezpieczniej. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – złożył w imieniu swoim i całej rady wszystkim 

życzenia świąteczne – zdrowia, wszelkiej pomyślności  - sołtysom, P. Wójt, pracownikom. 

E. Krajewska – Wójt – złożyła również życzenia świąteczne, podziękowała sołtysom oraz  

za wyrozumiałość pracownikom, dodała, że to jest ciężka praca. Nie znaczy, że zawsze jest 

idealnie. Zdrowia, bądźmy dla siebie mili. Podziękowała radzie za podejmowanie uchwał. 

Mieszkańcom gminy wszystkiego, co najlepsze. 

Ad. 16. 

O godz. 16
45

 Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 

 

 

 

 


